
Høyringsuttale : Intensjonsavtalar Kommunereform. 

 

Fagforbundet Radøy meiner at det ikkje har vore ein god nok prosess i forhold til 

Kommunereforma. Det er brudd på Hovedavtalens bestemmelsar at dei tillitsvalde sine 

arbeidstakarorganisasjonar ikkje har fått deltatt tidleg nok i prosessen. 

Dei tilsette i alle kommunane skal få behalda jobben , det er me nøgde med. 

Intensjonsavtalane må vera meir konkrete på kva tilbod som skal vera i nærsenter og 

lokalsenter. 

Fagforbundet Radøy vil i tillegg ha inn presisering på : 

Behalda Ungdomskoordinator og Ungdommens hus på Manger. 

Beredskap på veg, vatn og kloakk på Manger. 

Beredskap på brannvern på Manger. 

 

Fagforbundet Radøy med 300 yrkesaktive medlemmar ser at når administrasjonen skal vera 

lokalisert  i Knarvik,  må dei Hovudtillitsvalde også vera lokalisert i Knarvik. Dette fører til 

større avstand frå medlemmene. 

 

Fagforbundet Radøy meiner at det burde vore folkeavrøysting om ein så viktig sak som 

Kommunereform og er skuffa over dei politikarane som sa nei til dette. 

Stortinget burde vedtatt at : Det skal vera folkeavrøysting ved Kommunereform. 
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